
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Wloclawek 03.03.2020

Pan
Marek Wojtkowski
Prezvdent Miasta Woclawek

Po raz koleiny zwracam siE z uprzejm4 proSb4 w imieniu

mi es zkaric 6w Wo clawka o j ak naj s zyb s zq naprawg n awi er zchni

na ulicy Lipnowskiej. W chwili obecnej stan drogi jest katastrofalny,

co zagrahabezpiecznemu poruszaniu sig pojazd6w, tym bardziej,

2e ulica jest doSi stroma.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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